
 Číslo materiálu : 4/05 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum :   4.1.2019 a 10.1.2019                                           RM 23.1.2019 

Přítomni: 

4.1.2019 

 

Host: RM 

Omluveni: 

Neomluveni: 

 

Přítomni: 

10.1.2019 

 

Host: RM 

Omluveni: 

Neomluveni: 

 

 

J. Třískala, T. Morawski, L. Hojdová, K. Ptáček, M. Běhounek, F. Nedvěd, L. 

Vokoun, K. Fialová, A. Salák, Z. Knap, R. Hanuš 

Zápis: L. Krulišová 

J. Kukla, Vít Šnajdr 

R. Beránková , M. Procházka 

J. Němeček 

 

J. Třískala, L. Hojdová, K. Ptáček, M. Běhounek, F. Nedvěd, K. Fialová, A. Salák, Z. 

Knap, R. Hanuš 

Zápis: L. Krulišová 

J. Kukla 

T. Morawski, L. Vokoun, R. Beránková , M. Procházka 

J. Němeček 

 

 

Člen RM: 

 

 

Příští jednání: 14.2.2019 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

           zápis sportovní komise ze dne 4.1.2019 a ze dne 10.1.2019 

       

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Jednání komise 4.1.2019 

Hlavním úkolem tohoto jednání bylo zvolení předsedy SK. Navržen byl J. Třískala s tímto výsledkem 

hlasování: z jedenácti přítomných hlasovalo 10 pro a jeden se zdržel hlasování. 

Pro volební období 2018 - 2022 byl zvolen předseda Jan Třískala. 

Zvolený předseda SK přítomné členy seznámil s prioritami, s kterými se SK bude v následujícím 

volebním období zabývat. Následně pak každého vyzval, aby se představil a objasnil důvody svojí 

práce v této komisi.  

Z důvodu nutného řešení žádostí o střední a velké granty pro rok 2019, byla svolána další schůzka na 

10.1.2019. 

 

Jednání komise 10.1.2019 

Náplní tohoto jednání bylo rozdělení středních a velkých grantů pro rok 2019. Samotnému hodnocení 

předcházela formální kontrola doručených žádostí a jejich následné předání členům sportovní 

komise. K 31.10.2018 bylo doručeno celkem 13 žádostí, z toho 7 žádostí na střední granty a 6 žádostí 

na velké granty. Celkový objem navržených finančních prostředků pro střední a velké granty v roce 

2019 činí částku 250 000,- Kč.  

Úlohou hodnotitelů bylo doručené žádosti v souladu se zásadami hodnocení prostřednictvím 

přiložené hodnotící tabulky zpracovat a následně doručit zpět zapisovatelce, která provedla celkovou 

sumarizaci výsledků. Hodnocení provedlo a následně doručilo 9 členů SK. Paní Fialová a pan 

Vokoun se z hodnocení omluvili. 

Na společném setkání členů SK pak došlo k ústnímu projednání jednotlivých projektů a vyjádření 

důvodů přidělených bodů. Hodnotila se čtyři kritéria, a to  

1. Kvalita projektu 

2. Přínos pro město Kutná Hora 

3. Přiměřenost rozpočtu ve vztahu k realizaci projektu 

4. Bonus pro žadatele (Zde mohl každý hodnotitel vyjádřit osobní pocit kvality, hodnoty  

a zajímavosti projektu a zohlednit zkušenost pořadatele) 

Projekty, které získaly u jednotlivých hodnotitelů méně než 61 bodů byly  vyřazeny a vyřazeny byly 



též projekty, které v kritériu 1 nebo v kritériu 3 získaly méně než 20 bodů. 

Veškeré přidělené body byly ve finále sečteny a zprůměrovány počtem hodnotitelů tak, že byly 

zohledněny i případy možného střetu zájmů, kdy hodnotitelé daný projekt nehodnotili. 

Vzhledem k tomu, že bylo nutné pracovat s přiděleným limitem 250 000,- Kč, členové komise 

rozhodli podpořit jen projekty s nejvyšším počtem bodů. Shodli se na podpoře následujících projektů 

s těmito důvody: 

Cesta životem bez bariér – Výuka plavání – podpora handicapovaných, vyrovnaný rozpočet.   

Club Deportivo Kutná Hora, spolek. – Dačického 12 – vyhlášená akce s vysokou účastí. 

FBC Kutná Hora – florbalový oddíl, z.s. – Florbalové akademie – zaměřeno na děti. 

TJ Sparta Kutná Hora, z.s. – 11.ročník kutnohorské školní ligy v miniházené – zaměřeno na děti, 

podpora sportující mládeže s přesahem do škol. 

FBC Kutná Hora – florbalový oddíl, z.s. – Superliga florbalu – prezentace města, kvalitně 

zpracován program projektu, zážitek pro fanoušky a obyvatele Kutné Hory. 

TJ Sparta Kutná Hora, z.s. – Eurofest 2019 – prezentace města  

 

Žádost o velký grant s názvem 1. Závod Českého poháru horských kol – Grand Prix Kutná Hora 

UCI C1 žadatele KH Tour Kutná Hora, z.s. byla přesunuta do kategorie Calendarium Cuthna.  

 

Vyřazené projekty a hlavní důvody vyřazení:  

Česká federace florbalu vozíčkářů, z.s. – neadekvátní rozpočet k realizaci projektu, není návaznost 

na město a jeho obyvatele, komise navrhuje pronájem haly pouze za provozní náklady. 

Club Deportivo Kutná Hora, spolek – Multisportovní závody – významem a rozsahem patří do 

kategorie malých grantů, malý dopad pro město. 

Petr Richtár – Golem Classic 2019 – přemrštěný rozpočet, jednorázová akce s malým dopadem pro 

město 

Jiří Dejmal – Kutnohorská Challenge – chybí detailnější popis akce, položky v rozpočtu 

neodpovídají velikosti akce, nekvalitně zpracovaný projekt, ale dobrý nápad, proto komise 

doporučuje požádat o malý grant. 

TŠ Novákovi Kutná Hora, z.s. – 18.ročník taneční soutěže „O KUTNOHORSKÝ GROŠ“ a „Cena 

města Kutná Hora“ – chybí zapojení sponzorů, přemrštěný rozpočet, komise doporučuje požádat o 

malý grant.  

Jiří Dejmal – Kutnohorský Strongman – dobrá myšlenka, ale nekvalitní projekt komerčního 

charakteru.  

Závěr hodnocení: Po sečtení částek podpořených projektů byla zjištěna do stanoveného limitu 

zbývající částka ve výši 14 200,- Kč. Členové komise se tak dohodli, že tato částka bude  

procentuálně rozdělena mezi podpořené projekty v návaznosti na výši celkově přidělených bodů. 

 

Přílohou tohoto zápisu je tabulka žádostí včetně bodového hodnocení, odpovídajícího příspěvku a 

návrhu upraveného příspěvku do výše limitované částky. 

  

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise se uskuteční dne 14.2.2019 v  zasedací místnosti budovy Václavské 

náměstí č.p. 182 v 17.00 hodin.   

Program jednání: 

- Rozdělení prostředků na registrovanou mládež pro rok 2019 

- Příprava nové „Koncepce sportu“ 

 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 



 

4) Reakce rady města : 

 

Zapsala : L.Krulišová 

Elektronicky ověřil :  Jan Třískala 

Datum: 15.1.2019 

 


